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Västra Götalandsregionens miljönämnd ska tillsammans med Chalmers 
Energicentrum och SP Sveriges Tekniska Forskningsinstitut bidra till att 
bostäderna i miljonprogrammet blir mer energieffektiva när de renoveras. 
Det ska man göra i ett projekt kallat Milparena  miljonprogramarena.  

Det är inte bara de nybyggda husen som kan bli mer energisnåla. Lägenheterna 
som byggdes i det så kallade miljonprogrammet mellan 19651975 förbrukar som 
regel mycket energi. 

  Många av husen är idag i stort behov av renovering, och det är en viktig 
utmaning för byggbranschen att samtidigt med det göra dessa bostäder mer 
energisnåla, säger miljönämndens ordförande Per Olov Blom. 

Milparena ska följa upp metoder och teknik för energieffektiv renovering för att 
minska klimatpåverkan från dessa lägenheter, men också för minskade 
driftskostnader. Erfarenheterna från projektet ska sedan spridas till hela 
byggsektorn i Västra Götaland.

I projektet som stöds av Energimyndigheten ingår följande kommunala 
bostadsbolag; Alingsåshem, Bostadsbolaget, Bostads AB Poseidon, 
Egnahemsbolaget, Familjebostäder, Gårdstensbostäder, och Göteborg Energi 
samt  konsulter och byggföretag.
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